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Mötesdatum Mötets diarienummer  
2022-08-15 KS 2022/581 

 

 

Plats och tid Parken, Rotundan kl. 18.00–20.20 
  
Beslutande Helmuth Petersén (SD) 

Cecilia Dahl-Andersson (S) 
Britta Brinck-Nehlin (M) 
Anna Nordstrandh (S) 
Lars Mikkelä (M) 
Sven Tilly (VS) 
Per Klarberg (SD), 2:e vice ordförande 
Sven Lindkvist (S) 
Marianne Ohrlander (M) 
Ola Olsson (C) 
Erik Lundström (KD) 
Henrik Silfverstolpe (L) 
Mathias Andersson (SD) 
Veronica Larsson (S) 
Emil Samnegård (MP) 
Jan Isaksson (M) 
Ken Karlsson (SD) 
Johnny Nilsson (S) 
Bengt Andersson (SD) 
Christer Dahlberg (VS) 
Marianne Fundahn (S) 
Wictor Olsson (SD) 
Catharina von Blixen-Finecke (M) 
Fredrik Karlsson (SD) 
Patrik Holmberg (C), Tjänstgörande t.om § 155 
Hans Norén (KD), 1:e vice ordförande 
Birgitta Lanér Sjöström (S) 
Inger Persson (L) 
Fredrik Trulsson (SD) 
Gunnar Hedin (M) 
Ismet Dedic (S) 
Ann-Marie Flink (VS) 
Maria Wilhelms (MP) 
Eva Höckert (S) 
Håkan Lerstorp (-), Tjänstgörande f.r.om § 152 
Fredrik Schlyter (M) 
Lennart Höckert (S) 
Anna Holst (SD) 
Ann Kajson Carlqvist (M) 
Paul Lövdahl (S) 
Thomas Malmqvist (SD) 
Mariann Sjöström (C) 
Christian Ottergren (VS) 
Thomas Nilsson (KD) 
Mårten Bönnemark (M) 
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Tjänstgörande ersättare Magnus Isgren (SD), Tjänstgörande för Anita Persson (SD) 

Christer Leo (SD), Tjänstgörande för Vakant (SD) 
Lena Andersson (SD), Tjänstgörande för Håkan Lerstorp (-) § 149–151 
Lizian Kyreus (S), Tjänstgörande för Andreas Persson (S) 
Tim Lundgren (M), Tjänstgörande för Göran Gärtner (M) 
Linda Hägg (M), Tjänstgörande för Håkan Sjöberg (M) 
Per Jönsson (M), Tjänstgörande för Eric Samuelsson (M) 
Pernilla Linde (C), Tjänstgörande för Patrik Holmberg (C) f.r.om § 156 

  
Ersättare Hans Björklund (S) 

Anitha Lata (S) 
Thomas Westman (S) 
Hanna Skånberg (S) 
Lars G Olsson (M) 
Venzel Rosqvist (M) 
Kenneth Lundgren (VS) 
Estrid Nimåker (KD) 
Tomas Tigerschiöld (MP) 

  
Övriga Aleksandra Palmen, Kommunjurist, Kommunledningsförvaltningen 

Sofia Norman, Sekreterare, Kommunledningsförvaltningen 
Bo Carlbark, Biträdande kommundirektör, Kommunledningsförvaltningen 
Oliver Lazarevski, Filmproducent, Kultur- och Fritidsförvaltningen 
Peter Johnsson, It-tekniker Tekniska serviceförvaltningen 

 

  
Justeringens plats och tid Kommunledningsförvaltningen, måndagen den 22 augusti 2022 kl. 14:00 
  
Paragrafer 149–164 
  
Sekreterare  
 Sofia Norman 
  
Ordförande  
 Per Klarberg (SD) 
  
  
Justerare Hans Norén (KD)                   Mariann Sjöström (C) 
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 ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
  
Beslutande organ Kommunfullmäktige 
  
Datum då anslaget sätts upp 2022-08-22 
  
Datum då anslaget tas ned 2022-09-13 
  
Förvaringsplats  
  
Underskrift  
 Sofia Norman 
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§ 149 Justering av protokoll 
Dnr KS 2020/698 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att utsänd dagordning kompletteras med följande ärenden som behandlas efter 
ärende 7 i utsänd dagordning. 

• Enkel fråga från Eva Höckert (S) till Fredrik Schlyter (M), Har problemen 
med belysningen som uppmärksammades i samband med trygghetsvandringen 
i juni fått en lösning? 

• Enkel fråga från Ismet Dedic (S) till Thomas Nilsson (KD), Kommer 
Tjejloftet att öppna igen? 

• Enkel fråga från Anna Nordstrandh (S) till Venzel Rosqvist (M), Tycker du att 
bemanningen i äldreomsorgen fungerat i sommar? 

• Enkel fråga från Veronica Larsson (S) till Lars G Ohlsson (M), Kommer alla 
som sökt sig till Komvux i höst få plats? 

• Enkel fråga från Lennart Höckert (S) till Ann Kajson-Carlqvist (M), Kommer 
du fortsatt vara emot vindkraft som är placerade på kustnära avstånd? 

• Enkel fråga från Lennart Höckert (S) till Erik Lundström (KD), Kommer du 
fortsatt vara emot vindkraft som är placerade på kustnära avstånd? 

• Enkel fråga från Lennart Höckert (S) till Helmuth Petersen (SD), Kommer du 
fortsatt vara emot vindkraft som är placerade på kustnära avstånd? 

• Enkel fråga från Cecilia Dahl-Andersson (S) till Lars Mikkelä (M), Kommer 
bemanningen av elevhälsan vara löst till skolstarten? 

• Enkel fråga från Christer Dahlberg (VS) till Ann Kajson Carlqvist (M), 
Saklighet och objektivitet i kommunens guide ” Detta handlar 
folkomröstningen om” 

att vice ordförande Hans Noren (KD) justerar protokollet tillsammans med 2 vice 
ordförande Per Klarberg (SD) och Marianne Sjöström (C) 

att justering sker måndagen den 22 augusti 2022 kl. 14:00 

Sammanfattning 
För att kommunens webbsändning av ett kommunfullmäktigesammanträde ska 
vara laglig får den inte vara kränkande i dataskyddsförordningens mening, kränka 
den enskildes personliga integritet eller röja sekretess (Offentlighets- och 
sekretesslagen, OSL). 

Vid direktsändning av ett kommunfullmäktigesammanträde ansvarar de 
medverkande själva för eventuella yttrandefrihetsbrott han/hon begår. 

--- 
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Enligt 19 § i kommunfullmäktiges arbetsordning skall justering av protokollet ske 
av 1 vice och 2 vice ordförande om dessa är närvarande. 

Beslutsgång 
Kommunfullmäktige enas på ordförande Per Klarbergs (SD) initiativ om  

att utsänd dagordning kompletteras med följande ärenden som behandlas efter 
ärende 7 på utsänd dagordning: 

• Enkel fråga från Eva Höckert (S) till Fredrik Schlyter (M), Har problemen 
med belysningen som uppmärksammades i samband med trygghetsvandringen 
i juni fått en lösning? 

• Enkel fråga från Ismet Dedic (S) till Thomas Nilsson (KD), Kommer 
Tjejloftet att öppna igen? 

• Enkel fråga från Anna Nordstrandh (S) till Venzel Rosqvist (M), Tycker du att 
bemanningen i äldreomsorgen fungerat i sommar? 

• Enkel fråga från Veronica Larsson (S) till Lars G Ohlsson (M), Kommer alla 
som sökt sig till Komvux i höst få plats? 

• Enkel fråga från Lennart Höckert (S) till Ann Kajson-Carlqvist (M), Kommer 
du fortsatt vara emot vindkraft som är placerade på kustnära avstånd? 

• Enkel fråga från Lennart Höckert (S) till Erik Lundström (KD), Kommer du 
fortsatt vara emot vindkraft som är placerade på kustnära avstånd? 

• Enkel fråga från Lennart Höckert (S) till Helmuth Petersen (SD), Kommer du 
fortsatt vara emot vindkraft som är placerade på kustnära avstånd? 

• Enkel fråga från Cecilia Dahl-Andersson (S) till Lars Mikkelä (M), Kommer 
bemanningen av elevhälsan vara löst till skolstarten? 

• Enkel fråga från Christer Dahlberg (VS) till Ann Kajson Carlqvist (M), 
Saklighet och objektivitet i kommunens guide ” Detta handlar 
folkomröstningen om” 
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§ 150 Anmälan om inkomna ärenden och 
skrivelser 
Dnr KS 2022/514 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att interpellationen får ställas 

att lägga rapporten till handlingarna. 

Sammanfattning 
1-6: 2022-06-27 Handlingar FINSAM, Samordningsförbundet Trelleborg medel 
2023 

7: 2022-06-23 Motion (L), Förbättra möjligheterna för cyklandet 

8-9: 2022-07-04 Årsredovisning och Revisionsberättelse 2021, 
Samordningsförbundet Trelleborg FINSAM 

10: 2022-07-06 Interpellation (L), Vad har hänt med Stugbyn? 

11: 2022-06-30 Regionfullmäktige 2022-06-14 expedition § 55 
Sammanträdesplanering 2023 

12: 2022-08-11: Enkel fråga från Eva Höckert (S) till Fredrik Schlyter (M) ,Har 
problemen med belysningen som uppmärksammades i samband med 
trygghetsvandringen i juni fått en lösning? 

13: 2022-08-11: Enkel fråga från Ismet Dedic (S) till Thomas Nilsson (KD), 
Kommer Tjejloftet att öppna igen? 

14: 2022-08-11: Enkel fråga från Anna Nordstrandh (S) till Venzel Rosqvist (M), 
Tycker du att bemanningen i äldreomsorgen fungerat i sommar? 

15: 2022-08-11: Enkel fråga från Veronica Larsson (S) till Lars G Ohlsson (M), 
Kommer alla som sökt sig till Komvux i höst få plats? 

16: 2022-08-11: Enkel fråga från Lennart Höckert (S) till Ann Kajson-Carlqvist 
(M), Kommer du fortsatt vara emot vindkraft som är placerade på kustnära 
avstånd? 

17: 2022-08-11: Enkel fråga från Lennart Höckert (S) till Erik Lundström (KD), 
Kommer du fortsatt vara emot vindkraft som är placerade på kustnära avstånd? 

18: 2022-08-11: Enkel fråga från Lennart Höckert (S) till Helmuth Petersen (SD), 
Kommer du fortsatt vara emot vindkraft som är placerade på kustnära avstånd? 

19: 2022-08-11: Enkel fråga från Cecilia Dahl-Andersson (S) till Lars Mikkelä 
(M), Kommer bemanningen av elevhälsan vara löst till skolstarten? 
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20: 2022-08-15: Enkel fråga från Christer Dahlberg (VS) till Ann Kajson Carlqvist 
(M), Saklighet och objektivitet i kommunens guide ” Detta handlar 
folkomröstningen om”? 
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§ 151 Begäran om tilläggsanslag 2022 för 
lokalersättning till Internationella Engelska 
skolan 
Dnr KS 2022/372 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att utöka kommunstyrelsens driftbudgetram för 2022 med 1 667 000 kr och med 
helårseffekt 2023 om ytterligare 2 333 000 kr med anledning av ökade kostnader 
för lokalersättning till Internationella Engelska Skolan 

att den utökade budgetramen för 2022 finansieras av kommunfullmäktiges 
budgetmarginal och för 2023 hanteras i ordinarie budgetprocess 

att ge kommundirektören i uppdrag att, i samråd med berörda förvaltningar, teckna 
slutligt avtal gällande lokalersättning från 2023 och framåt mellan kommunen och 
Internationella Engelska Skolan. Avtalet ska grundas i långsiktiga ekonomiska 
villkor rörande lokalersättning där Internationella Engelska Skolan ska ersättas 
med mellanskillnaden mellan ordinarie skolpeng och Internationella Engelska 
Skolans faktiska hyreskostnad, dock max 4 000 000 kr årligen 

att slutligt tecknat avtal presenteras i kommunfullmäktige senast 2022-12-31. 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen beslutade, 2022-06-01 § 174, att föreslå kommunfullmäktige 
besluta 

att utöka kommunstyrelsens driftbudgetram för 2022 med 1 667 000 kr och med 
helårseffekt 2023 om ytterligare 2 333 000 kr med anledning av ökade kostnader 
för lokalersättning till Internationella Engelska Skolan 

att den utökade budgetramen för 2022 finansieras av KF budgetmarginal och för 
2023 hanteras i ordinarie budgetprocess. 

Kommunfullmäktige beslutade, 2022-06-20 § 117, att återremittera ärende för 
komplettering med erforderliga handlingar. Ärendet behandlades åter av 
kommunfullmäktige, 2022-06-30 § 148, då kommunfullmäktige på nytt beslutade 
om återremittering av ärendet, med hänvisning till att fullmäktige vill ha svar på 
alla frågor som har ställts under debatten kring ärendet. 

Bakgrunden till ärendet samt svar på de frågeställningar som lyftes under debatten i 
kommunfullmäktige redovisas i kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 
2022-07-26. 
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Beslutsunderlag 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2022-07-26 
Beslut Kommunfullmäktige 2022-06-30 § 148 
Beslut Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 117 
Beslut kommunstyrelsen 2022-06-01 § 174 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse 2022-05-05 
Beslut Kammarrätten i Göteborg, 2022-06-02 
Dom Förvaltningsrätten i Malmö, 2022-04-29 
Beräkningsunderlag Lokalhyra IES 
Hyreskontrakt Internationella engelska skolan och Hemsö, april 2022 
Beslut kommunfullmäktige, 2021-02-15, § 54 
Beslut kommunstyrelsen, 2019-11-06, § 287 
Kommunledningsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2019-10-04 
Avsiktsförklaring Trelleborgs kommun, Internationella engelska skolan och 
Hemsö, oktober 2019 
Områdesbeskrivning- bilaga till avsiktsförklaring 
Överenskommelse Trelleborgs kommun och Hemsö (anm. framtida) 

Yrkande 
Lennart Höckert (S) yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag.  

Patrik Holmberg (C), Emil Samnegård (MP), Marianne Fundahn (S), Veronica 
Larsson (S) och Sven Lindkvist (S) instämmer i Lennart Höckerts (S) 
avslagsyrkande.  

Ann Kajson Carlqvist (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Mathias Andersson (SD), Britta Brinck-Nehlin (M) och Erik Lundström (KD) 
instämmer i Ann Kajson Carlqvists (M) bifallsyrkande.  

Beslutsgång 
Henrik Silfverstolpe (L) anmäler att Liberalerna inte deltar i beslutet. 

Christer Dahlberg (VS) anmäler att Vårt Söderslätt inte deltar i beslutet.  

Ordförande Per Klarberg (SD) ställer kommunstyrelsens förslag mot Lennart 
Höckert (S) m.fl. avslagsyrkande på detsamma och finner på acklamation att 
kommunfullmäktige beslutar att bifalla kommunstyrelsens förslag. 

Omröstning begärs och ska genomföras.  

Omröstning 
Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsordning i omröstningen:  

Ja för bifall  

Nej för avslag  
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I omröstningen avges 28 ja-röster och 18 nej-röster, fem ledamöter avstår från att 
rösta (omröstningslista 1, bilaga § 151)  

Kommunfullmäktige beslutar därmed att bifalla kommunstyrelsens förslag.  

Reservation 
Centerpartiet anmäler skriftlig reservation (bilaga 1, § 151) 

Socialdemokraterna anmäler skriftlig reservation (bilaga 2, § 151) 

Miljöpartiet anmäler muntlig reservation 

Beslutet skickas till 
Kommunledningsförvaltningen, Kvalitets- och resursutvecklingsavdelningen 
Internationella Engelska Skolan 
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§ 152 Enkel fråga från Emil Samnegård (MP) till 
Ann Kajson Carlqvist (M), Just konkurrens 
Dnr KS 2022/584 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar  

att anse frågan besvarad. 

Sammanfattning 
Enkel fråga om just konkurrens 
Till ordförande i kommunstyrelsen, Ann Kajson Carlqvist (M), angående om det 
funnits fri konkurrens gällande etablering av och subvention till Engelska skolan. 
På listan av vad moderaterna önskade genomföra under nuvarande mandatperiod 
fanns etablering av Engelska skolan i Trelleborg. Samtidigt har ofta Moderaterna 
sagt sig vara den fria marknadens vän och att välja ut en aktör framför alla andra 
rimmar dåligt med fri och just konkurrens. 

Min fråga går till Ann Kajson Carlqvist (M), ordförande för kommunstyrelsen: 
Anser du att processen kring etableringen av Engelska skolan varit öppen, så att 
andra privata skolaktörer haft samma information och möjlighet att etablera sig i 
Trelleborg under subventionerade former? 
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§ 153 Enkel fråga från Emil Samnegård (MP) till 
Ann Kajson Carlqvist (M), Hantering av 
rugbyplan 
Dnr KS 2022/585 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar  

att anse frågan besvarad. 

Sammanfattning 
Enkel fråga om hantering av rugbyplan 
Till ordförande i kommunstyrelsen, Ann Kajson Carlqvist (M), angående 
hanteringen av rugbyplan i Trelleborg. 
Rugbyplanen låg i vägen för etableringen av Engelska skolan i Trelleborg. Vi var 
kritiska till hur rugbyklubben Pingvin Rugby club fick dålig information och blev 
tvungna att flytta på sig innan ny plan rugbyplan var byggd. Informationen vi fått 
av styret efter det är att rugbyklubben är nöjd med hur den behandlats. Senast i 
våras fick vi bilden från det politiska styret att rugbyklubben var nöjd. Den 
informationen matchar inte fullt ut bilden man får i artikeln i Trelleborgs Allehanda 
den 23/7, även om de kommunanställda på fritidsförvaltningen får beröm från 
klubben för att försöka reda ut det hela så smärtfritt som möjligt. 

 
Min fråga går till Ann Kajson Carlqvist (M), ordförande för kommunstyrelsen: 
Anser du att det politiska styret hanterat frågan väl gällande rugbyplanen och 
Pingvin Rugby club?  
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§ 154 Enkel fråga från Emil Samnegård (MP) till 
Ann Kajson Carlqvist (M), Vad skattebetalarna 
får för pengarna 
Dnr KS 2022/586 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar  

att anse frågan besvarad. 

Sammanfattning 
Enkel fråga om vad skattebetalarna får för pengarna 
Till ordförande i kommunstyrelsen, Ann Kajson Carlqvist (M), angående 
hanteringen 
av kommunens skattemedel. Inför valet 2018 lyfte Moderaternas dåvarande ledare 
att kvartetten verkade prioritera resurser till kommunledningsförvaltningen framför 
verksamheterna ute i nämnderna som jobbar med skola, vård och omsorg, vägar 
och parker, med mera. 
I Moderaternas valfolder stod det att skola, vård och omsorg skulle prioriteras. 
Efter valet sa Moderaterna och Kristdemokraterna att de skulle satsa på att göra 
skolan i Trelleborg till Skånes bästa. Vi fick också försäkringar att kostnaderna för 
politiken inte skulle öka. Med facit i hand kan vi se att ingen annan kommunal 
budgetpost ökat med så mycket som politikernas arvoden och 
kommunledningsförvaltningens budget. Skola, vård och omsorg har fått stå 
tillbaka. 

 
Min fråga går till Ann Kajson Carlqvist (M), ordförande för kommunstyrelsen: 
Har satsningar på skola, vård och omsorg prioriterats högre än satsningar på 
kommunledningsförvaltningen och politikerarvoden av M/KD med stöd av SD-
styret? 
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§ 155 Enkel fråga från Emil Samnegård (MP) till 
Ann Kajson Carlqvist(M), Infrastrukturkostnader 
Dnr KS 2022/591 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar  

att anse frågan besvarad. 

Sammanfattning 
Enkel fråga om infrastrukturkostnader 
Till ordförande i kommunstyrelsen, Ann Kajson Carlqvist (M), angående 
kostnaden för föreslagna infrastrukturprojekt kopplat till östlig infart. 

Statens offentliga utredningar fick en förfrågan från Trelleborgs kommun att utreda 
kostnaderna för kommunens infrastrukturplaner. Detta resulterade i en promemoria 
med namn Analys av kostnader - Ringväg inklusive ny hamninfart i Trelleborg, 
daterad 2019-12-06. 

Kostnadssammanställningen visar att hela projektet från östlig hamninfart till 
västlig infart skulle landa på nästan 1200 miljoner kronor (+-120 miljoner). 

Trots det har representanter från styret i talarstolen sagt att jag har helt fel för mig 
när jag pratar om en sådan kostnadsbild. 

 
Min fråga till Ann Kajson Carlqvist (M), ordförande för kommunstyrelsen, är 
enkel: 
Stämmer det att det rör sig om uppskattade belopp på över miljarden för att bygga 
östlig infart, uppställningsytor i öst, östlig ringväg och ny västlig ringväg? 

  



Protokoll 16 (24) 

Kommunfullmäktige 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2022-08-15 KS 2022/581 

 

Justerares signaturer   Utdragsbestyrkan 
    

 

 

§ 156 Enkel fråga från Eva Höckert (S) till 
Fredrik Schlyter (M), Har problemen med 
belysningen som uppmärksammades i 
samband med trygghetsvandringen i juni fått en 
lösning? 
Dnr KS 2022/596 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar  

att anse frågan besvarad.  

Sammanfattning 
Fråga till Fredrik Schlyter 
På initiativ av Socialdemokraterna genomfördes det under sommaren en 
trygghetsvandring i ett antal byar runt tätorten Trelleborg. I en av byarna 
uppmärksammade vi som var med på vandringen att nära nog inga av lyktstolparna 
fungerade. I ett antal fall varken fungerade de eller var visuellt synliga  
på grund av växtlighet. Ett problem med det är otryggheten på kvällstid och tidiga 
morgnar under vintermånaderna då man är utsatt för trafik som inte 
uppmärksammar gående. 

 
Min fråga till dig Fredrik Schlyter är har problemen med belysningen som 
uppmärksammades i samband med trygghetsvandringen i juni fått en lösning? 

  

  



Protokoll 17 (24) 

Kommunfullmäktige 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2022-08-15 KS 2022/581 

 

Justerares signaturer   Utdragsbestyrkan 
    

 

 

§ 157 Enkel fråga från Ismet Dedic (S) till 
Thomas Nilsson (KD), Kommer Tjejloftet att 
öppna igen? 
Dnr KS 2022/597 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anse frågan besvarad.  

Sammanfattning 
Fråga till Thomas Nilsson 
Under den senaste mandatperioden har fritidsgårdsverksamhet runtom i Trelleborg 
förändrats. Man har valt att flytta runt verksamheter eller rent av att lägga ner 
verksamheter. Till stor del i syfte att spara pengar eller effektivisera som man 
refererar till det som. En verksamhet som har varit en trygg plats för tjejer i 
Trelleborg och som av många har setts som en fristad. Ett ställe som man kunde 
komma till och vara sig själv och vara tjej utan att behöva mäta sig med killarna 
var Tjejloftet. En verksamhet som var omtyckt och välbesökt. Den valde man att 
lägga ner. 

 
Min fråga till dig Thomas Nilsson är kommer Tjejloftet att öppna igen? 

  



Protokoll 18 (24) 

Kommunfullmäktige 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2022-08-15 KS 2022/581 

 

Justerares signaturer   Utdragsbestyrkan 
    

 

 

§ 158 Enkel fråga från Anna Nordstrandh (S) till 
Venzel Rosqvist (M), Tycker du att bemanningen 
i äldreomsorgen fungerat i sommar? 
Dnr KS 2022/598 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anse frågan besvarad.  

Sammanfattning 
Fråga till Venzel Rosenqvist 
Kommunen har under mandatperioden sparat och effektiviserat verksamheterna. 
Man har lagt ut till privata entreprenörer och slimmat organisationerna så mycket 
man kan. Resultatet är att man samtidigt avsäger sig ansvaret för vår äldreomsorg. 
Med företag som driver våran äldreomsorg som slimmar organisationerna blir det 
dessvärre tydligt att man sällan har den tid som behövs för en dräglig tillvaro. Med 
en slimmad organisation uppstår samtidigt problem vid semestertider eftersom 
antalet vårdtagare inte tar semester. 

 
Min fråga till dig Venzel Rosenqvist är tycker du att bemanningen i äldreomsorgen 
fungerat i sommar? 

  



Protokoll 19 (24) 

Kommunfullmäktige 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2022-08-15 KS 2022/581 

 

Justerares signaturer   Utdragsbestyrkan 
    

 

 

§ 159 Enkel fråga från Veronica Larsson (S) till 
Lars G Ohlsson (M), Kommer alla som sökt sig 
till Komvux i höst få plats? 
Dnr KS 2022/600 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anse frågan besvarad.  

Sammanfattning 
Fråga till Lars G Ohlsson 
Efter pandemin har intresset för att vidareutbilda sig ökat kraftigt. Både högskole- 
och universitetsutbildningar har högt söktryck till sina platser. 

Min fråga till Arbetsmarknadsnämndens ordförande Lars G Ohlsson är: Kommer 
alla som sökt sig till Komvux i höst få plats? 

  



Protokoll 20 (24) 

Kommunfullmäktige 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2022-08-15 KS 2022/581 

 

Justerares signaturer   Utdragsbestyrkan 
    

 

 

§ 160 Enkel fråga från Lennart Höckert (S) till 
Ann Kajson-Carlqvist (M), Kommer du fortsatt 
vara emot vindkraft som är placerade på 
kustnära avstånd? 
Dnr KS 2022/601 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anse frågan besvarad.  

Sammanfattning 
Fråga till Ann Kajson-Carlqvist 
Sverige och svenska kommuner står inför enorma utmaningar när det gäller 
tillgången till energi. Inte bara det faktum att vi behöver producera mer än energi 
än vi gör idag men för framtiden måste vi också göra det på ett hållbart sätt. 
Trelleborgs kommun går just nu i bräschen för vätgasproduktion vilket är bra men 
för att den producerade vätgasen på allvar skall räknas som en grön omställning 
måste även den energi som behövs för tillverkningen vara grön el. El som vi kan 
producera med förnyelsebara energikällor som vindkraft eller solceller. Trelleborg 
som kuststad lämpar sig för vindkraft som placeras till havs och kan producera på 
grund av sitt läge mer energi än traditionella vindkraftverk på land. Liksom 
hamnen i Trelleborg som tar till vara på de möjligheter som ges med solceller och 
vindkraft såväl som elbilar och ny teknik har vi som kommun möjlighet att vara 
delaktiga i minskandet av fossila bränslen för energiframställning.  

 
Min fråga till dig Ann Kajson-Carlqvist är om du kommer att vara fortsatt emot 
vindkraft som är placerade på kustnära avstånd? 

  



Protokoll 21 (24) 

Kommunfullmäktige 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2022-08-15 KS 2022/581 

 

Justerares signaturer   Utdragsbestyrkan 
    

 

 

§ 161 Enkel fråga från Lennart Höckert (S) till 
Erik Lundström (KD), Kommer du fortsatt vara 
emot vindkraft som är placerade på kustnära 
avstånd? 
Dnr KS 2022/602 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anse frågan besvarad.  

Sammanfattning 
Fråga till Erik Lundström 
Sverige och svenska kommuner står inför enorma utmaningar när det gäller 
tillgången till energi. Inte bara det faktum att vi behöver producera mer än energi 
än vi gör idag men för framtiden måste vi också göra det på ett hållbart sätt. 
Trelleborgs kommun går just nu i bräschen för vätgasproduktion vilket är bra men 
för att den producerade vätgasen på allvar skall räknas som en grön omställning 
måste även den energi som behövs för tillverkningen vara grön el. El som vi kan 
producera med förnyelsebara energikällor som vindkraft eller solceller. Trelleborg 
som kuststad lämpar sig för vindkraft som placeras till havs och kan producera på 
grund av sitt läge mer energi än traditionella vindkraftverk på land. Liksom 
hamnen i Trelleborg som tar till vara på de möjligheter som ges med solceller och 
vindkraft såväl som elbilar och ny teknik har vi som kommun möjlighet att vara 
delaktiga i minskandet av fossila bränslen för energiframställning.  

 
Min fråga till dig Erik Lundström är om du kommer att vara fortsatt emot vindkraft 
som är placerade på kustnära avstånd? 

  



Protokoll 22 (24) 

Kommunfullmäktige 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2022-08-15 KS 2022/581 

 

Justerares signaturer   Utdragsbestyrkan 
    

 

 

§ 162 Enkel fråga från Lennart Höckert (S) till 
Helmuth Petersen (SD), Kommer du fortsatt vara 
emot vindkraft som är placerade på kustnära 
avstånd? 
Dnr KS 2022/603 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anse frågan besvarad.  

Sammanfattning 
Fråga till Helmuth Petersen 
Sverige och svenska kommuner står inför enorma utmaningar när det gäller 
tillgången till energi. Inte bara det faktum att vi behöver producera mer än energi 
än vi gör idag men för framtiden måste vi också göra det på ett hållbart sätt. 
Trelleborgs kommun går just nu i bräschen för vätgasproduktion vilket är bra men 
för att den producerade vätgasen på allvar skall räknas som en grön omställning 
måste även den energi som behövs för tillverkningen vara grön el. El som vi kan 
producera med förnyelsebara energikällor som vindkraft eller solceller. Trelleborg 
som kuststad lämpar sig för vindkraft som placeras till havs och kan producera på 
grund av sitt läge mer energi än traditionella vindkraftverk på land. Liksom 
hamnen i Trelleborg som tar till vara på de möjligheter som ges med solceller och 
vindkraft såväl som elbilar och ny teknik har vi som kommun möjlighet att vara 
delaktiga i minskandet av fossila bränslen för energiframställning.  

 
Min fråga till dig Helmuth Petersen är om du kommer att vara fortsatt emot 
vindkraft som är placerade på kustnära avstånd? 

  



Protokoll 23 (24) 

Kommunfullmäktige 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2022-08-15 KS 2022/581 

 

Justerares signaturer   Utdragsbestyrkan 
    

 

 

§ 163 Enkel fråga från Cecilia Dahl-Andersson 
(S) till Lars Mikkelä (M), Kommer bemanningen 
av elevhälsan vara löst till skolstarten? 
Dnr KS 2022/604 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anse frågan besvarad.  

Sammanfattning 
Fråga till Lars Mikkelä 
En viktig komponent i våra ungdomars lärande är förutom möjlighet till en god 
utbildning också att man känner sig OK. Då skolan utgör en så förhållandevis stor 
del av våra ungdomars vardag är det också naturligt att det är elevhälsan som blir 
första hjälpen i många frågor. Det kan vara saker som ungdomarna själv söker sig 
till skolsköterska eller kurator för att få hjälp med men även tillfällen då 
skolsköterska eller kurator kan uppmärksamma problem. Därför är elevhälsan i 
skolorna viktig för våra ungdomar. Det är också mes stor oro som vi läser om 
problem med att rekrytera till elevhälsan och istället för att öka på verksamheten 
finns risk för underbemanning. Förebyggande och uppsökande verksamhet riskerar 
därmed bli lidande. 

 
Därför undrar jag om bemanningen av elevhälsan kommer att vara löst till 
skolstarten? 

  



Protokoll 24 (24) 

Kommunfullmäktige 
Mötesdatum Mötets diarienummer  
2022-08-15 KS 2022/581 

 

Justerares signaturer   Utdragsbestyrkan 
    

 

 

§ 164 Enkel fråga från Christer Dahlberg (VS) till 
Ann Kajson Carlqvist (M), Saklighet och 
objektivitet i kommunens guide ” Detta handlar 
folkomröstningen om” 
Dnr KS 2022/606 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

att anse frågan besvarad.  

Sammanfattning 
Enkel fråga om saklighet och objektivitet i kommunens guide ” Detta handlar 
folkomröstningen om” 
Vårt Söderslätt ställer fråga enligt nedan till kommunstyrelsens ordförande Ann 
Kajson Carlqvist: 

Är det din uppfattning i rollen som kommunstyrelsens ordförande och som ledamot 
i ett parti som säger sig värna demokrati att den information som står att läsa på 
kommunens hemsida gällande vad folkomröstningen handlar om är saklig, korrekt 
och objektiv samt beskriver de två alternativen på ett likvärdigt sätt? 
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